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§ 30   

Information från stadsdelsdirektören 

Stadsdelsdirektör Göran Månsson informerade 

stadsdelsnämnden att Stockholms stads kommunfullmäktige 

den 16 december utsett ledamöter och ersättare i stadens 

samtliga nämnder och bolag. För stadsdelsnämnden 

Östermalm har moderaterna en ersättarplats vakant 2014. 

 

Thomas Linn (M) informerade nämnden om Dianagårdens 

förtroenderåds senaste möte. De anhöriga är nöjda med vård- 

och omsorgen. Fastighetsägaren Micasa har dock problem 

med en vattenläcka som orsakat obehaglig lukt. Problemen 

med dålig lukt har funnits i många år.  

 

Avdelningschef Marianne Snell berättar att fastighetsägaren 

Micasa har problem med underentreprenörer som 

fastighetsägaren använder för att åtgärda fel och brister i sina 

fastigheter. Förvaltningen följer upp ärendet. 
 


